
n̂ sobre: 
visqui els problemes culturals i dis
posada a treballar^hi de ferm. Per al
tra banda, el conflicte amb els socis 
de La Unió Liberal, propietaris del so
lar, creiem que té solució. Almenys 
és la impressió que n'hem tret de con
verses informals mantingudes amb al
guns dels elements més representa-
titus dels antics socis. 

cases municipals 
casal sindical 
museu 
institut de batxil lerat 

SaivadorCampoy 
Uníón Centro Democratico 
U C D 

5. Malauradament l'institut no és 
un centre sobre el qual el Municipi 
tingui competències. Dic malaurada
ment perquè una institució tan impor. 
tant com és per a la formació dels 
ciutadans, hauria d'estar, aquí i a tot 
arreu, més vinculat a la ciutat. 

Oriol Montanya 

1. Las Viviendas Municipales son 
un problema de orden social que ne-
cesitan de una urgente resolución, ya 
que en ello va implícita la dignidad 
moral y cívica sobre ei perjuicio que 
ha representado a muchas familias 
trabajadoras. 

2. La solución a este tipo de pro-
blemas, solo y en principio podria re-

Narcís Civil 
Esquerra Republicana de Catalunya 

"̂  ' E R C 

1. Pensem que és un afer tèrbol, 
del qual encara avui no se'n sap tota 
la veritat. La realitat és que una sè
rie de ciutadans han estat perjudi
cats en una forma que, siguin quins 
singuin els aspectes legals, per a ells 
constitueix una excel·lent estafa. 

2. No volem avançar solucions 
que encara avui són incertes, caldrà 
consultar els perjudicats i exigir res
ponsabilitats si hi ha lloc. 

3. Creiem que d'una manera o 
d'un altra esdevindrà patrimoni del 
poble i estarà sota el control popular. 

4. Entenem que ens referim a l'e
difici. Creiem que ha de seguir exer
citant la funció de museu i de la ma
nera més eficaç possible, però caldria 
oferir al poble una compensació per 
l'expulsió de que va ser objecte a l'ha
ver-lo arrebassat a l'antiga Unió Li
beral, patrimoni de un 80 % del ciu
tadans. 

5. En primer lloc creiem que tot 
l'ensenyament i per tant també l'Ins
titut, hauria d'ésser traspassat a la 
Generalitat, en segon lloc afirmem 
que el cens escolar de Granollers ja 
necessita l'actual Institut, caldria 
doncs gestionar la creació de nous 
instituts per a la comarca. 

Els problemes són masses per a 
preveure sol·lucions en un qüestiona
ri que exigeix una resposta breu. 

En dues paraules: Autonomia i Au
togestió. 

Secretari General 
E. R. C. 

solverse mediante la formación de un 
sistema cooperativo municipal en co-
laboración directa con los grupos fa-
miliares interesados en la adquisi-
ción de viviendas. 

3. Teniendo en cuenta que se tra-
ta de un edificio en el que se halla 
ubicada la Delegación Comarcal de 
Trabajo y estando en tràmite de so
lución por parte de los estamentos 
estatales, es a ellos a quien compete 
la solución y distribución de los mis-
mos. 

4. El Museo, como tal, en estos 
momentos para Granollers cumple su 
cometido, sin mas. 

Darle los suficientes alicientes pa
ra qe sea visitado no solo por nues-
tros conciudadanos, sinó por todas 
aquellas personas que visitan nuestra 
Ciudad. 

5. Sobre el Instituto ha de elabo-
rarse un anàlisis de la comgosición 
de sus problemas internes y plantear-
se la necesidad de buscar las solu
ciones mas idóneas a los mismos, ya 
que son varios y concretos los asun-
tos a resolver y que competen a nues-
tro Municipio stempre bien entendido 
que sean los pròpies del mismo. 

Comitè Local de Granollers 

RaçaGran 
informa als seus lectors que, des d'aquest nú
mero dedicarà setmanalment un espai des d'on 
els i iomes de les candidatures que es presenten 
a les Eleccions ly/lunicipais. donaran ia seva opi
nió sobre els temes de més interès que afectin 

a la vida de ia ciutat. 
Les enquestes han estat lliurades a ies 5 opcions 
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